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Subject: FW: GGZ mee in eerste tranche vaccinaties? vaccinatie GGZ

Received: Tue 12/22/2020 2:23:54 PM

Vaccineren overview en voorstel ggz.pdf

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 15:23

Aan: JERFCE BES. (ERE) < @minvws.nl>

CC: EAI, ERE. @minvws.nl>;BEBR (5.1.2e] 5.1.20 |JE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: GGZ mee in eerste tranche vaccinaties?

Nu met bijlage...

van:BEBE. BES

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 15:21

Aan: , . (EBRA) < @minvws.nl>

cc: BE BE] 85 EAE BRED) < 2minvws.nl>; IEEE HES. (ECEETND EXE @ minvws.ni>
Onderwerp: GGZ mee in eerste tranche vaccinaties?

vaio [EXECS
Zoals zojuist telefonisch besproken. Vanuit de GGZ wordt sterk aangedrongen om de groep kwetsbare personen in de GGZ ook

in de eerste tranche vaccinaties mee te nemen. Vanmiddag zal daarover worden gesproken op DG-niveau. In de bijlage de bij
jullie bekende notitie van met de voorgestelde doelgroep voor de eerste tranche.

Ter voorbereiding daarop de volgende vragen:
- Is het mogelijk de voorgestelde groep GGZ-zorgmedewerkers (19.600 personen) mee te nemen in de eerste tranche, wat

betreft aantal beschikbare doses vaccin?

- De werkgevers in de GGZ zijn al betrokken in de uitvoeringswerkgroepen van het RIVM dus zij zijn op de hoogte van de

algemene aanpak voor de uitvoering. Als deze doelgroep alsnog wordt meegenomen in de eerste tranche, zullen de

uitvoeringsconsequenties voor hun achterban ook met hen worden besproken, evenals mogelijke vervolg beleidskeuzes die

daaruit voortkomen. Daartoe zou deze week [JEEZ IEEEZM kunnen aanschuiven, volgende week is dat 5.1.2e

Kunnen zij worden uitgenodigd?
- Als gezegd vindt er morgen een directeurenoverleg van de GGZ-organisaties plaats. CZ is daarbij aanwezig, maar het zou goed
zijn als jij, of een van je collega’s, daar ook bij kunt aansluiten (gezien de gevoeligheden). Het is van 13 tot 13.30. We sturen de

uitnodiging door.
- Tot slot proef ik hier de behoefte om de samenwerking en wat we vanuit beleid en jullie wanneer van elkaar kunnen

verwachten kort door te spreken. Niet om verwijten te maken oid, maar om te kijken hoe dit beter kan, ook richting het veld.

Snap dat de agenda’s vollopen, maar misschien goed om daar ruimte voor te maken? Ik denk het handigst om dat met EEE te

doen als hij terug is.

groeten,
mede namens


